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Vs: RP II, spørsmål fra formannskapet til administrasjonen, ønsket besvart til
kommunestyremøtet

Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>
ti. 26.04.2022 19:31

Til: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no>;Bjørn Pedersen <bjo-p4@online.no>;Sara
Lorentzen <sarajlorentzen@gmail.com>;sivtoveh@hotmail.com <sivtoveh@hotmail.com>;Toril Olaisen
<toril@signalbox.no>;paulolav2701@hotmail.com <paulolav2701@hotmail.com>;Lars Petter Abelsen
<pe-abel@online.no>;ekvteln@online.no <ekvteln@online.no>;Hanne Grimsland
<hangrims@online.no>;Jimmy Engen Krogh <jimm-k@online.no>;Anniken Jensen Heen
<annijen@online.no>;frakrist@gmail.com <frakrist@gmail.com>;inger.tjong@signalbox.no
<inger.tjong@signalbox.no>;Arne-Tore Bang <arnetore@gmail.com>;Sindre.Engseth@outlook.com
<Sindre.Engseth@outlook.com>;Henriette B. Blix <henriette_blix@hotmail.com>;Kjell Viggo Ovesen
<Kjell.Viggo.Ovesen@arnulfhansen.no>;Kitt Grønningsæter
<Kitt.Gronningsaeter@rodoy.kommune.no>;Ragnhild Aakre Seljevoll
<Ragnhild.Aakre.Seljevoll@rodoy.kommune.no>;ivangst@online.no <ivangst@online.no>
Kopi: Kitt Grønningsæter <Kitt.Gronningsaeter@rodoy.kommune.no>;Ragnhild Aakre Seljevoll
<Ragnhild.Aakre.Seljevoll@rodoy.kommune.no>

1 vedlegg (24 kB)
TILBAKEMELDING PÅ SPØRSMÅL FRA FORMANNSKAPET DEN 20.docx;

Til kommunestyret
Videresender fra rådmann �lbakemelding fra oppvekst- og kultursjef på spørsmål fra formannskapsmøtet 20.
april og på formannskapets inns�lling �l kommunestyret 28. april. 
Sylvi Bra�eng fra Nord Universitet vil møte i kommunestyremøtet via Teams for å presentere forskningsdata
fra Rødøyprosjektet II.

Med vennlig hilsen
Rødøy kommune

Inger Monsen
Ordfører

Tlf/mob:
75098002/41623880
E-post:
inger.monsen@rodoy.kommune.no

www.rodoy.kommune.no 

Fra: Ki� Grønningsæter <Ki�.Gronningsaeter@rodoy.kommune.no> 
Sendt: mandag 25. april 2022 14:00 
Til: Inger Monsen <Inger.Monsen@rodoy.kommune.no> 
Kopi: Svend Leif Einvik <Svend.Leif.Einvik@rodoy.kommune.no>; Ragnhild Aakre Seljevoll
<Ragnhild.Aakre.Seljevoll@rodoy.kommune.no>; Ann-Kris�n Dagfinnsen <Ann-
Kris�n.Dagfinnsen@rodoy.kommune.no> 
Emne: VS: RP II, spørsmål fra formannskapet �l administrasjonen, ønsket besvart �l kommunestyremøtet
 
Videresender �lbakemelding fra oppvekst- og kultursjef på spørsmålene formulert av formannskapet i møtet
20. april, �l besvarelse i kommunestyret 28. april. De�e skulle også dekke formuleringene i formannskapets

http://www.rodoy.kommune.no/
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vedtak, som det refereres �l.

Ber om at ordfører videreformidler �l kommunestyret. Spørsmål og svar blir arkivert, og publisert blant
skri�lige orienteringer.

Det bekre�es at det er avtalt med Sylvi Bra�eng fra Nord universitet, at hun s�ller i kommunestyremøtet per
teams kl 12.00. Ordfører sender lenke �l møtet.

 

Kitt Grønningsæter 
Rødøy kommune, rådmann

tlf. 75 09 80 04, mob. 991 10 650 

Denne meldingen er bare ment for mottakeren, og kan inneholde fortrolige opplysninger eller annen privat informasjon.  
Hvis du mottar denne ved en feil, vær så vennlig å varsle avsender og slett meldingen. Les vår personvernerklæring.

 

 

Fra: Ki� Grønningsæter  
Sendt: onsdag 20. april 2022 14:03
Til: Svend Leif Einvik <sle@rodoy.kommune.no> 
Emne: RP II, spørsmål fra formannskapet �l administrasjonen, ønsket besvart �l kommunestyremøtet
 

Fikk med noen spørsmål i formannskapet, fra L. P. Abelsen, angående RP II, som bes besvart �l
kommunestyret skal behandle saken:

Ne�lærere skal få gi skri�lig �lbakemelding på prosjektet våren 2022. Har de�e bli� organisert?

Uheldig at kommunestyret blir bedt om å ta s�lling �l videreføring, før full evaluering foreligger, når det
er mulig i forhold �l �dsplan (merknad, ikke spørsmål)

UDF-brev. Mo�a�. Ordfører �l kommunestyret som adressat. Ikke vedlegg �l saken. Ikke et spørsmål.

Vedlegg 4, oppsummering gruppearbeid. Det nevnes mange forhold som er problema�ske. Er de ta�
tak i, og hvordan?

A. T. Bang hadde et forslag �l �lleggspunkt i vedtaket. Vil fremgå av protokollen fra formannskapet. Kan
eventuelt nevnes i notat �l kommunestyret.

 

Kitt Grønningsæter 
Rødøy kommune, rådmann
tlf. 75 09 80 04, mob. 991 10 650 

Denne meldingen er bare ment for mottakeren, og kan inneholde fortrolige opplysninger eller annen privat informasjon.  
Hvis du mottar denne ved en feil, vær så vennlig å varsle avsender og slett meldingen. Les vår personvernerklæring.

 

http://www.rodoy.kommune.no/Handlers/fh.ashx?MId1=15&FilId=4613
http://www.rodoy.kommune.no/Handlers/fh.ashx?MId1=15&FilId=4613


TILBAKEMELDING PÅ SPØRSMÅL FRA FORMANNSKAPET DEN 20. APRIL. 

Alle skolene har vært involvert i å svare på alle spørsmål. 

Når det gjelder de tekniske utfordringene som vi opplevde i starten så synes det ikke lenger å være et 
problem jfr. skolenes tilbakemeldinger.  Dette er det samme som de også har meldt tilbake de siste 
årene, og som tidligere er meldt tilbake til styringsgruppe og til politisk nivå.  

• Øresvik: Ingen problemer med nett og teknologi de siste prosjektårene. Det første året var
det noen få elever som hadde slike utfordringer.

• Gjerøy: Henvendelse til prosjektleder. Han har satt opp kabler. Nettet fungerer mye bedre
nå.

• Jektvik: Det teknologiske er på plass. Vi har kablet alle tilvalgsfagrom slik at elevene kan
koble direkte på internett. Vi har allikevel noen dager med dårlig hastighet på internett. Nå
skal vi få et bedre oppsett på acesspunkt rundt på skolen, kan hende det blir bedring da.

• Nesøy: fikk en oppgradering til Telenors trådløse bredband med antenne/forsterker, har vi
hatt lite eller få problemer med nettet. Vi kan ved uvær(mye regn og vind) oppleve at det blir
noe mer ustabilt. Men alt i alt fungerer nettet godt pr. i dag.
Alle elevene på ungdomstrinnet har nå fått nytt utstyr i form av pc, mus og headset. Vi har
dermed få tekniske problemer. Ved forflytning av pc f.eks. mellom skoler sør/nord og
skole/hjem har vi av og til sett at pc-ene har hatt problemer med å finne tilbake til riktig nett
her på skolen, men vil ikke si at det er et stort problem. Elevene her er flinke til å si i fra når
slikt skjer og vi får ordnet opp i problemet fort.

• Tjongsfjord: utfordringer med nett-tilgangen (Wifi) på klasseromsfløyen i mange år. Dette har
blitt tatt opp med kommunen og It-partner gjentatte ganger, med det er egentlig ikke gjort
noen store forsøk på å utbedre dette. Det innebærer at det trådløse nettverket på enkelte
klasserom er ustabilt. Problemer med nettet er forbigående og ikke konstant. Pr. dags dato
handler det like mye om kapasitet i nettet, som at nettet er ustabilt. Problemene var store i
begynnelsen av prosjektet, men jeg har ikke fått mange tilbakemeldinger om
nettutfordringer dette skoleåret. Når det gjelder tekniske utfordringer, så har disse vært
svært få. Elevene har stabile pc’er med kamera og headset med mikrofon. Alt dette har
fungert meget godt gjennom hele prosjektet.

• Rødøy: på bakgrunn av tilbakemelding fra elever og lærer (inkludert nettlærere), tatt tak i
teknologiske utfordringer underveis. Dette både med tanke på utstyr- og
programvareutfordringer. Skolen var også tidlig ute med å legge til rette for kablingsmulighet
for både elever og nettlærere. Dette har tidvis blitt flittig brukt da det trådløse nettverket på
skolen kan variere veldig.

Tilbud til elever med spesielle behov: 

Når det gjelder hvilket tilbud om tilvalgsfag elever med særskilte behov skal ha, så vil det være 
avhengig av det enkelte tilfelle.  Her må skolene gjøre de nødvendige vurderinger.  I noen tilfeller vil 
det være aktuelt å gi et annet tilbud enn på nettundervisning, i noen tilfeller vil det være aktuelt å 
sette inn assistent, og i noen tilfeller vil det ikke være nødvendig med annet enn de tilrettelegginger 
som den læreren gjør for å innfri kravet om tilpasset opplæring.  Det er derfor i mulig å gi et ensartet 
svar på hvilke tiltak som settes inn i forhold til elever med særskilte behov.  Skolen vet at de kan 
iverksette nødvendige tiltak, og det har også blitt gjort i tilfeller det har vært nødvendig. 

Vedlegg



 

Voksen tilstede i klasserommet hos elever som mottar undervisning over nett: 

Også her vil det være ulike behov ved den enkelte skole. Det er viktig å huske på at ved noen skoler 
er det kanskje bare en eller to elever som har nettundervisning samtidig.   

Ved noen skoler det satt inn assistent hos gruppen som har nettundervisning.  I andre tilfeller er det 
lagt opp til at det er lærer i tilstøtende rom som har tilsyn og som kan hjelpe elevene hvis det er 
behov. 

 

Informasjon til berørte parter: 

Jeg antar at det her særlig er snakk om informasjon mellom skole og hjem, og mellom nettlærer og 
elev / foreldre. 

Det er laget en egen plan for kommunikasjonen mellom hjem og nettlærer som er presentert både 
for referansegruppen, og for politikerne.  Den er også formidlet til styringsgruppa og til politisk nivå.  
Planen er utarbeidet av nettlærerne selv, og imøtekommer mange av de ønskene som kom fram i 
referansegruppen. Lærerne som har nettundervisning har i stor grad gjort seg tilgjengelig for 
elevene. Nettlærerne melder tilbake til elvenes skoler i forkant av konferansmøter / 
utviklingssamtaler. 

Det er et viktig moment at nettlærerne blir presentert for foreldrene enten når eleven velger i fag på 
slutten av 7. klasse eller i starten av 8. klasse. 

Når det gjelder informasjon om prosjektet så melder samtlige skoler tilbake at dette gjøres på 
foreldremøter og FAU – møter.  Noen har det som et fast punkt på alle møter som berører 
ungdomstrinnet.  I tillegg er gitt informasjon om aktuelle problemstillinger på 
referansegruppemøtene som representantene kan ta med tilbake til sine skoler. 

 

Vikarutfordringer: 

Dette er dessverre det vi sliter mest med å få et godt system på.  Det har vært vanskelig å få til en 
tilfredsstillende løsning. Lærere som ikke er inne i prosjektet har kviet seg for å stille som vikar, da de 
ikke føler at de behersker arbeidsformen, i tillegg til at de mangler den faglige kompetansen (f.eks, 
tysk, spansk…) 

Det har derfor blitt at lærerne lager opplegg som elevene arbeider med, og som blir kontrollert når 
lærer er tilbake. 

Det er liten grad meldt tilbake fra skolene at fraværet blant nettlærerne er et problem. 

 

Vedr. intervju av nettlærere: 

Sylvi og Atle skal intervjue nettlærerne i løpet av våren.  Jeg kan dessverre ikke bekrefte eksakt dato 
for dette 


